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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/10-23/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-10-2 
Rijeka,  25. 02. 2010. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

SA 39. SJEDNICE VMO SRDOČI 
 

39. sjednica Vijeća MO Srdoči održana je 25. 02. 2010. godine s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4.  
 
Sjednici su bili nazočni: 

- ðuljano Ljubičić predsjednik VMO Srdoči 
- Miroslav Maraš zamjenik predsjednika VMO  
- Jasna Arrigoni članica VMO 
- Željka Matković članica VMO 
- Viktor Šalić član VMO 
- Divna Pedić tajnica MO 
 

Ostali nazočni:  
- vlasnici ugostiteljskih objekata: Grand, Mocca, Agnus i Lori. 
 

Sjednici nisu bili nazočni:  
-  

Usvajanje zapisnika s 38. sjednice VMO Srdoči: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
1. Sastanak s vlasnicima ugostiteljskih objekata u pretežno stambenim zgradama 
2. Razno 
 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 

AD 1 
 
Na početku sastanka predsjednik je pozdravio sve prisutne naglasivši da je sastanak organiziran da 
se iznañe dogovor i rješenja koja će biti prihvatljiva ugostiteljima i mještanima, jer su učestale 
pritužbe grañana na buku, remećenje javnog reda i mira, nepropisno parkiranje. 
Svi prisutni su se uključili u raspravu i na kraju je donesen slijedeći 

Zaključak:  

• Najveći problemi se dogañaju izvan kafića. 
• Ugostitelji će nastojati svesti buku na minimum i ukoliko učine sve što je moguće 

pojedinačnim primjedbama ne treba pridavati značaj. 
• Srdoči su izgradnjom i naseljavanjem postali urbano naselje u koje se više ne može 

vratiti mir od prije 10-ak godina. 
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AD 2 

1)  
Gña Matković je u kratko iznijela dijelove rasprave sa 7. sjednice Odbora za mjesnu samoupravu 
na kojoj su osim predstavnika Srdoča bili prisutni i predstavnici MO Grbci i MO Kantrida. Zatražila je 
da se dogovori sastanak sa Zrinkom Mičetićem vezano za izgradnju dječjeg igrališta. 

Zaključak: 
• Prisutni su navedeno primili na znanje. 

2) 
Ureñenje ulice Jurja Dobrile uvršteno je u listu prioriteta za 2010. godinu. Pošto je ulica sanirana 
potrebno je pronaći zamjensku lokaciju za utrošak predviñenih sredstava. 

Zaključak: 
• Zaključak će se donijeti na idućoj sjednici. 

3) 
Gosp. Ivo Galošić je poslao dopis u kojem predlaže da se postavi ograda pored kontejnera kod 
autobusnog okretišta, tako da se spriječi bacanje smeća na zelenu površinu i u okućnicu zgrade. 

Zaključak: 
• Prijedlog je prihvaćen i proslijedit će se nadležnoj službi. 

4) 
Tajnica je iznijela zamolbu Kluba umirovljenika koji bi organizirali Izbornu skupštinu i radionicu za 
volontere u projektu "Srdoči – zajednica u kojoj nismo sami", te Crvenog križa Srdoči i aktiva DDK 
Srdoči koji bi organizirali Redovnu skupštinu. 

Zaključak: 
• VMO je dalo pozitivno mišljenje za održavanje Skupština, a za održavanje radionice 

zaključeno je da Klub umirovljenika raspolaže s dovoljno prostora te se radionica 
može održati u njima. 

5) 
Pješački prijelaz kod igrališta OŠ Srdoči, na raskršću ulica Mate Lovraka, Marije Grbac i Markovići 
je potpuno izblijedio i potrebno ga je ponovno ocrtati. 

Zaključak: 
• Uputiti zahtjev za ocrtavanjem pješačkog Rijeka prometu. 

6) 
U materijalima  za sjednicu dostavljen je odgovor Odjela GU za odgoj i školstvo na pitanje u kojoj je 
fazi projekt dogradnje osnovne škole Srdoči. 
U meñuvremenu je pristigao odgovor OŠ Srdoči u kojem mole pomoć i Vijeća MO u projektu 
nadogradnje škole. 

Zaključak: 
• Nadležnost raspisivanja natječaja ima Ministarstvo znanosti, obrazovanja i športa. 

7) 
Zaprimljen je odgovor na dopis poslan Odjelu GU za komunalni sustav za spajanje ulice V. Čerine 
na cestu 233. 

Zaključak: 
• Sporan je samo objekt na adresi V. Čerine 5, koji će imati privremeni prilaz do 

izgradnje ceste GP14. 
8) 
Zaprimljen je na znanje dopis od Odjela GU za odgoj i školstvo koji je upućen Odjelu GU za 
provedbu dokumenata prostornog ureñenja i grañenje, a za postavljanje stupova s reflektorima za 
školsko igralište OŠ Srdoči. 

Zaključak: 
• Prisutni su izrazili nadu da će dobiti brzi odgovor. 

9) 
Gosp. Dane Medić obratio se Vijeću MO putem e-maila i to za izgradnju vodovodne mreže u ulici 
Martinkovac kod broja 112. 

Zaključak: 
• Zahtjev će biti upućen Gradu Rijeci i KD Vodovodu i kanalizaciji uz zamolbu za 

uvrštenjem u Program gradnje objekata i ureñaja komunalne infrastrukture Grada 
Rijeke i što bržom izgradnjom vodovoda. 
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10) 
Gosp. Marko Raič obratio se Vijeću za postavljanje dva prometna ogledala, jednog u ul. M. Grbac, 
a drugog u ul. S. Hrvatina. 

Zaključak: 
• Prijedlog je prihvaćen i bit će upućen nadležnoj službi u Rijeka prometu. 

11) 
Ponovno se raspravljalo oko postavljanja stupa za zastavu u centralnom dijelu naselja. 

Zaključak: 

• Uputiti požurnicu nadležnom Odjelu. 
12) 
Zaprimljen je odgovor Odjela GU za komunalni sustav na upit da li na Srdočima postoji dovoljan 
broj dječjih igrališta. 

Zaključak: 

• Potrebno je napisati očitovanje i o tome će se raspravljati na sastanku s gosp. 
Mičetićem. 

13) 
Tajnica je napomenula da će se prijedlozi prioriteta za 2011. godinu zaprimati od 1. do 15. ožujka 
ove godine. 

Zaključak: 

• Prisutni su navedeno primili na znanje. 
14) 
Pošto je toplana u ul. M. lovraka prešla na plin stvorili su se uvjeti da se kontejneri preko puta koji 
su trenutno na prometnici postave kod toplane. Prije to nije bilo moguće jer se tamo morala parkirati 
cisterna s naftom. 

Zaključak: 

• Zahtjev uputiti Rijeka prometu i Čistoći. 
15) 
Udruga za razvoj ekologije i energetike dala je prijedlog za održavanje nekoliko predavanja na temu 
racionalnog i sigurnog korištenja energenata, protupožarne zaštite i dr. 

Zaključak: 

• Nema potrebe za održavanjem predavanja. 
16) 
Gosp. Šalić  je rekao da je na početku ulice T. Ujevića iskrenut znak jednosmjerne ulice koji sada 
vozače dovodi u zabludu. 

Zaključak: 

• Tajnica je napomenula da će odmah obavijestiti nadležnu službu u Rijeka prometu. 
 

 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Divna Pedić 

Predsjednik VMO Srdoči: 
prof.dr.sc. ðuljano Ljubičić, dr. med. 

  
 


